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Το ΚΚΕ
Σε ανακοίνωσή της Κ.Ε του ΚΚΕ τονίζε

ται ότι η 8η του Μαρτίου βρίοκει τις γυναί
κες της χώρας με σοβαρά και έντονα προ
βλήματα αλλά και με ένα χαμόγελο αισιο
δοξίας. Οι καιροί απαιτούν να παλαίψουμε 
μεμεγαλύτερη τόλμη και αποφασιστικότη
τα για να γίνει πράξη το ότι η κοινωνική 
πρόοδος, η αλλαγή και ο σοσιαλισμός δεν 
μπορούν να νοηθούν χωρίς την ισότιμη 
συμμετοχή και δράση ανδρών και γυναικών.

Ο ΜΗΤΣΟΤΑΚΗΣ
ΣΕ παν - Αττική, αλλά και μεταφερόμε- 

νων από άλλους νομούς, συγκέντρωση γυ
ναικών του κόμματός του σε κινηματογρά
φο του Πειραιά, μίλησε χθες το βράδυ ο 
πρόεδρος της «Ν. Δημοκρατίας» κ. Κ. Μη- 
τσοτάκης. Ωστόσο οι συγκεντρωθείσες 
δεν ξεπερνούσαν τις 2.000, αριθμός από 
κάθε άποψη ασήμαντος, με δεδομένη την 
τεράστια κινητοποίηση.

βήματα, που έγιναν 
από το 1981 στον 
τομέα της Ισότητας 
των φύλων, αναφέ
ρετε»
ο πρωθυπουργός 
στο μήνυμά του 
για την Ημέρα 
της Γυναίκας.1

ελιάς
ΣΥΖΗΤΗΣΗ στη Βουλή για τη βρώσιμη ελιά έγινε χθες, 

με αφορμή σχετική επερώτηοη βουλευτών της Ν.Δ. Οι 
βουλευτές Π. Πανουργιάς, Ν. Γκελεστάθης, Γ. Σούρλας, 
X. Φωτόπουλος, Ν. Αργυρόπουλος και Δ. Χατζηδημητρίου, 
επέκριναν την κυβέρνηση γιατί το υπουργείο Γεωργίας αρ- 
νείται να λάβει προστατευτικά μέτρα για την παραγωγή του 

' 88, καθυστερεί να ανακοινώσει το ύψος των εξαγωγικών 
επιδοτήοεων επί δύο μήνες και γιατί επιχειρεί να ενιοχύσει 
ελάχιστους εξαγωγείς παρά την αντίθετη άποψη της Ενω
σης Εξαγωγέων/

Ο υφυπουργός Γεωργίας κ. Γ. Πιτσιώρης, ανέυ 
για το θέμα της βρώσιμης ελιάς έγιναν πολλές/υοκέψεις 
στο υπουργείο και αποφασίστηκε η σύσταση ορ 
αίας, η οποία θα μελετήσει τις προδιαγραφές ι 
για το προϊόν στην Ισπανία και την Ιταλία.

Για το καθεστώς της βρώσιμης ελιάς, τόνισε, πως η πο
λιτική της κυβέρνησης ήταν να πολλαπλασιαστούν μέσω 
των συνεταιρισμών οι αποθηκευτικοί χώροι που μετά το 
1987 ξεπέραοαν τους 7.000 τόνους, για να προστατεύεται 
η παραγωγή προηγουμένων ετών.

).- Η κινεζική κυβέρνηση, 
ϊ την επιβολή «στρατιωτι- 
.1», στη Λάσα, ύστερα από
; ταραχές που διήρκεοαν 
ρες, μετέδωσε το επίσημο 
ιρακτορείο ειδήσεων «Νέα

ια με το ίδιο πρακτορείο, 
τεύουοα του Θιβέτ, όπου οι 
ιό τις βίαιες αντικινέζικές 
Ιεπέραοαν τους πενήντα, έ- 
|θεί απαγόρευση της κυκλο-

«στρατιωτικός νόμος», 
ι να ισχύει από τις 18.00 ώρα

Υπογραμμίζει ο Κ. Σημίτης:

Η ΣΥΝΤΗΡΗΤΙΚΗ παράταξη είναι εκλογική μειοψηφία και δεν πρέπει οτις 
εκλογές να γίνει πλειοψηφία στη Βουλή. Αυτό τόνισε σε συνέντευξή του σε 
ιδιωτικό ραδιοσταθμό ο βουλευτής του ΠΑΣΟΚ κ. Σημίτης, προσθέτοντας, 
ότι ο εκλογικός νόμος που αναμένεται, θα πρέπει να σεβαστεί την όσο το 
δυνατόν μεγαλύτερη αντιστοιχία ψήφων και εδρών.

Αναφερόμενος στην υπόθεση Κοοκωτά, ο κ. Σημίτης επανέλαβε τη θέση 
του, ότι η κυβέρνηση θα πρέπει να αναλάβει τις ευθύνες της και να προχω
ρήσει σε βάθος η κάθαρση, ενώ παράλληλα τόνισε ότι αν το θελήσει η 
εξεταστική επιτροπή, είναι πρόθυμος να καταθέσει.

Σχετικά με τους χειρισμούς του, 
όταν ήταν υπουργός Εθνικής Οικονο
μίας, ο κ. Σημίτης είπε\

«Συζήτησα το θέμα με τον κ. Χαλι-

κιά, όπως έχω ήδη αναφέρει σε μια 
δημόσια δήλωσή μου και παρεκάλε'οα 
τον κ. Χαλίκια να συγκεντρώσει όλα 
αυτά τα στοιχεία τα οποία θα επέτρε
παν με βάση τους νόμους μια παρέμ
βαση στη λειτουργία της Τράπεζας 
Κρήτης. Αυτά έγιναν στο τέλος του 
Οκτώβρη του 1987, εγώ όπως ξέρε
τε μετά από ένα μήνα περίπου, λιγό
τερο από ένα μήνα αποχώρησα από 
την κυβέρνηση. Μέχρι τότε κανείς 
δεν μου είχε δώσει γραπτά τα οποια
δήποτε στοιχεία σχετικά μ ' αυτή την 
υπόθεση».

Απαντώντας εξάλλου σε σχετική 
ερώτηση για το πολιτικό κλίμα που υ
πάρχει, υπογράμμισε:

«Οι πολιτικές διαμορφώνονται με 
το ότι έχει ακούσει κανείς και έχει 
ζήαει πάρα πολλά χρόνια και ένα α
πτό δείγμα αυτού του γεγονός είναι 
ότι αν ταξιδέψετε στην ελληνική ε 
παρχία, θα δείτε ότι η δύναμη του 
ΠΑΣΟΚ, παρόλη την προσπάθεια η 
οποία έχει γίνει, παραμένει αναλοίω-

τη, θα πω υπάρχει πολύ ενθουσια
σμός στην επαρχία και μεγάλη συ
σπείρωση».

Τέλος αναφερόμενος στο πρό
γραμμα των δύο μεγάλων κομμάτων, 
παρατήρησε:

«Το πρόγραμμα του ΠΑΣΟΚ, επι
ζητεί να διευρύνει τους χώρους ε 
λευθερίας του ατόμου και αυτό ση
μαίνει ότι χρειάζονται και κρατικές 
παρεμβάσεις, έλεγχοι και χρειάζεται 
προπαντός και μια πολιτική, η οποία 
ανοίγει δυνατότητες στο άτομο, το 
στηρίζει με διάφορα κοινωνικά μέ
τρα. Πάρτε ένα παράδειγμα. Η Ν.Δ. 
έχει δημοσιεύσει ένα φυλλάδιο: «Κί
νητρα σε όλους» και μια σχετική αφί- 
οα. Το κύριο σημείο αυτής της αφί- 
σας είναι: «Κίνητρα στους επιχειρη
ματίες». Αλλά οι επιχειρηματίες, πι
στεύω ακράδαντα, δεν χρειάζονται 
πρόσθετα κίνητρα, έχουν αρκετά, 
χρειάζονται ένα πιο αποτελεσματικό 
κράτος, μια καλύτερη υποδομή. Δεν 
πρέπει να τους δώσει άλλα λεφτά το 
κράτος».
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